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Írásbeli kérdés

„Hogyan tovább a határvédelem?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Az Országgyűlés az elmúlt évben az alkotmánymódosítás keretében a Határőrséget kivette a
fegyveres erők köréből . Tudomásunk szerint ennek legfőbb oka az volt, hogy a Határőrség
alapfunkcióit megváltoztathassák, és a határvédelmet ellátó határvadász századokat
felszámolhassák .

Amennyiben ezt az elképzelést valósítják meg, azt kérdezem a Miniszter úrtól :

1 . A határvadász századokra háruló feladatokat a Belügyminisztérium átadta-e a
honvédelmi tárcának?

2. Vannak-e a Magyar Honvédségnek a közvetlen határvédelemre kijelölt alegységei?
3 . Amennyiben igen, létszámukban és fegyverzetükben ezek hogyan viszonyulnak a

felszámolt határvadász századokéhoz?
4. Mennyi többletköltséget jelent a tárcának fenti feladat átvétele?
5. Felkészült-e arra a honvédelmi tárca, hogy egy esetleges nem reguláris fegyveres

behatolás esetén is, támogatást nyújtson a Határőrségnek a határvédelem
megerősítéséhez?
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